

BILL NO. 27
PROJET DE LOI N° 27

ENTITLED: *An Act to Amend the Saint John Transit Commission Act*
TITRE : *Loi modifiant la Loi sur la Commission des transports de Saint-Jean*

Amend said Bill as follows:

Amendement à apporter au projet de loi :

Section Article	7 7	Subsection Paragraphe	Paragraph Alinéa	Subparagraph Sous-alinéa	Line No. Ligne n°
--------------------	--------	--------------------------	---------------------	-----------------------------	----------------------

Strike out section 11 and substitute the following:

11 Despite the provisions of the *Pension Benefits Act* or any regulations made under that Act, or any other Act or regulation, or any agreement, memorandum of understanding, contract, trust agreement, pension plan or other instrument, but subject to subsection 12(2), employees of the Commission are not employees of the City for any purpose and, for greater certainty, are not eligible to participate in *The City of Saint John Shared Risk Plan*.

Biffer l'article 11 et le remplacer par ce qui suit :

11 Malgré les dispositions de la *Loi sur les prestations de pension* ou des règlements, s'il en est, pris en vertu de cette loi, et malgré toute autre loi ou tout règlement, toute entente, tout protocole d'entente, tout contrat, toute convention de fiducie, tout régime de retraite ou tout autre instrument, mais sous réserve du paragraphe 12(2), les employés de la Commission ne sont pas des employés de la Cité à quelque fin que ce soit, et il est entendu qu'ils ne sont pas admissibles à la participation au *Régime de retraite à risques partagés de la Ville de Saint John*.

Moved by proponent.

Carried. 5 Feb. 2021.

PS RC